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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka 

zo dňa 07.05.2025 

 
Začiatok zasadnutia: 17:30 
Ukončenie zasadnutia: 19:30 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Ing. Branislav Bullo, Roman Hianik 
Počet zúčastnených občanov: 14 občanov 
 
Program rokovania: 

1. Privítanie občanov poslancom. 
2. Schvaľovanie čerpania financií z operatívnej potreby VVO 5 
3. Informovanie občanov o riešení predošlých podnetov. 
4. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky. 
5. Záver stretnutia. 

 
K bodu 1) Privítanie občanov poslancom 

Rokovanie VVO 5 otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 

K bodu 2) Schvaľovanie čerpania financií z operatívnej potreby VVO 5 

• VVO 5 schvaľuje čerpanie z operatívnej potreby vo výške 80 € na MDD. 
Zakúpenie občerstvenia a sladkostí pre deti. Zakúpenie farby na 
maľovanie na tvár. 
Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 

 

• VVO 5 schvaľuje čerpanie z operatívnej potreby vo výške 120 € na 
brigádu. Zakúpenie materiálu na opravu kanálu (suchý betón 
a potrebné veci na betonáž), štetce na natieranie, stĺpiky a 
príslušenstvo, občerstvenie. Plánované práce. Natieranie plota na 
cintoríne a oprava zberného kanálu na vodu z ihriska do Uhlištnej. 
Položenie dlažby pred striedačky na futbalovom ihrisku. Predbežný 
termín 31.05.2025. 

      Za 3, Proti 0, Zdržal sa 0 
 

K bodu 3) Informovanie o riešení predošlých podnetov a plánovaných akciách 

• TSK pozametali hlavnú cestu v mestskej časti. 
 

K bodu 4) Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 
Lehôtky. 

• Požiadavka občanov na opravu prelomených odvodňovacích rúr na 
Strmej ulici pred domami č. 1 a č. 3. 

• Opakovaná požiadavka (viackrát opakovaná) o osadenie dopravnej 
značky ,,Daj prednosť v jazde,, na križovatke ulíc Remeselníckej 
a Hradeckej. Vznikajú kolízne situácie. 

• VVO žiada o postreky proti burine okolo plota na cintoríne, okolo plota 
na  detskom ihrisku, taktiež postrek na kanál Uhlištná a Roľnícka ulica 
a taktiež žiadame o postrek parkoviska pred KD proti invazívnej burine.  

• Občania z dolného konca Podhorskej ulice žiadajú o častejšie kontroly 
najvyššej povolenej rýchlosti 30 km/h ktorá je permanentne 
porušovaná. 
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• Občania opakovane žiadajú o  zníženie výšky sadzby dane za psa 
v mestskej časti. Keďže majitelia psov majú psov na vlastnom pozemku 
a mesto nemá s týmito psami žiadne výdaje. V našej mestskej časti nie 
je mesto nútené budovať žiadne výbehy, zberné nádoby a súvisiace 
zariadenia. 
  
 

 
K bodu 5) Záver stretnutia. 
Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým prítomným a 
ukončil stretnutie. 
 
V Prievidzi dňa 07.05. 2025 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


